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Møtested: Fylkeshuset,Hamar  
Dato: 31.10-2024  
Tidspunkt: 1200-1430 
 
Tilstede: Kai Ove Berg, Geir Roger Borgedal, Siv mali Høiby, Oluf Maurud, Marte 

Røhnebæk, Helge Vestheim, Christian Haugen, Lars Svendstad, Kjersti Røhnebæk, Truls 

Gihlemoen, Lars Alhaug, Kjell Bjørseth, Kirsti Berge, Rønaug Bysveen, Irene Kjærnstad, 

Erik Kristiansen, Marte Larsen Tønseth, Christen Engloug, Ingrid Lekve, Kjell Erik Nordal, 

Fredrik Hafslund, Helle Jordbræk, Jon Lurås, Jørn Arild Flata, Synnøve Fjærgård, Remo 

Martinsen, Sissel Løvhaug Hansen, Jane Meyer, Stig Vaagan, Erling Behrens, Hilde 

Nyutstumoen, Camilla Grønli Øien, Joakim Ekseth, Frank Hauge, Kaija Eide Drønen, 

Randi Sletnes, Fredrik Skjæret 

   

 



Agenda 

1200 – Opprop og godkjennelse av innkallingen til møtet 

1205 – Klevfos Munch – Statusorientering fra prosjektleder Jarl Holstad 

1220 – Ung Data undersøkelsen 

Pause 

1330 – Omdømmeundersøkelsen  

1430 – Slutt  

 

 

 

Orientering om prosjektet Klevfos Munch 

Jarl Holstad, Daglig leder ved Klevfos Industrimuseum orienterte om prosjektet knyttet 

til nytt Munch museum på Klevfos i Løten.  

Samrådsmøtet tok saken til orientering. 

 

Ung Data undersøkelsen 

SLT koordinator i Stange kommune, Miriam Schytte, orienterte om UngData 

undersøkelsen som er gjennomført i 2024.  

Viktige funn i undersøkelsen ble løftet frem og diskutert. En fortsatt felles innsats på 

området vil være viktig. 

Samrådsmøtet tok saken til orientering. 

 

Omdømmeundersøkelse for Hamarregionen 

Markedsinfo AS har i 2024 gjennomført en ny omdømmeundersøkelse for 

Hamarregionen. Daglig leder i Markedsinfo AS, Rune Stenberg orienterte om 

undersøkelsen og viktige funn i denne.  

En fortsatt samlet markedsføring av regionen med fokus på de fortrinn vi har, vil være 

viktig i det videre arbeidet. Markedsarbeidet må utvikles og løftes, da det er flere 

regioner som har begynt å jobbe med det samme som Hamarregionen har gjort over 

tid.  

Samrådsmøtet tok saken til orientering. 

 
 
 

 


